
PROCES _VERBAL

incheiat azi,ll decembrie 2019, orele 14.00, in
qedinfa extraordinaril t Consiliului Local al

Oraqului Topoloveni

in conformitate cu prevederile art.l34 alin.(l) lit.a) raportatla art.133 alin. (2) lit. 4)
din Codul Administrativ aprobat prin OUG nr. 5712019, Consiliul Local al Oraqului

Topoloveni este convocat in sedintl extraordinarl de cdtre dl. Primar prin convocator,
document anexi la Dispozifianr.448l06.l2.20l9. i, I

$edinla este convocatl pentru data de ll.decembrie2019, orele 14.00, la Sala de

Proiectul de ordine de zi al gedintei s.a dfigat,public la sediul Consiliului Local
Topoloveni pentru care s-a incheiat proces-verbal ae ifiSire nr. 11090 / 06.12.2019

Potrivit Hotirflrii nn 64 din data de 26.09.2019 preqedinte de qedinfi este dl.
consilier Yinltoru CItIlin Dorel.

Dupd efectuarea apelului nominal se constati c5 qedinJa este legal constituiti,:tofi
consilierii fiind prezenfi, in afard de Dna Geant6 Eleonora, care qi-a depus demisia cu nr.de

inregistrare 10.832 din data de 28.11.2019, din funcfia de consilier local.
in continuare, este prezentatd ordinea de zi a gedinlei extraordinare, anexat[ la

convocator. I

Dl.Primar propune modificarea pe ordineq de zi qi anume punctul 3 s[ devind pungtul
2, iar pwch:l 2 sd devind punctul 3. ,i r, ,l,il

/, .'' .. ]i l]

Proiectele de hot6rtri au fost initiate de dl. Primar. .. , .: . l;
Se supune la vot ordinea de zi gi se aprob[ in unanimitate de voturi.

i,ltr
Dl. consilier RoDescu Ion solicitd: ,,Doresc si am procesul verbal al qedinlei

anterioare inainte de Eedinla curent6, pentru afr analizat." .l ].ili
Dna Secretar dd urmdtoarele precizdri: ,,Conform noului Cod Adminstrativ art.138

alin.(15) inceputul fiecarei qedinfe, secretarul general al unitdfii administrativ teritorialg
supune spre aprobare procesul verbal al qedinlei anterioare.Consilierii locali Ei Dl.Primar au

dreptul ca, in cadrul Eedinfei curente a consiliului local, sd conteste conlinutul procesului.
verbal gi sd cear[ menJionarea exactd a opiniilor exprimate in qedinla anferioarI. intrucdt
sunt respectate prevederile art.138 alin (13) - (17) din Codul Administrativ, consider cd au

fost indeplinite cerinfele legale.' ;i
Dl. consilier Roqescu Ion afirmi : ,,Fiind salariata Consiliului Local qi prin funcfia pe

care o definefi, ar fi necesar sd aplanali astfel de conflictele privind cerintele consilierilor.'? ,

Dl.Primar precizeazd:" Nu spune nicdieri acest lucru, vorbim pe lege".
Dna Secretar rdspunde: ,,Detin funclia de Secretar General al OraEului Topoloveni Ei

rolul meu nu este si aplanez conflicte privind opiniile consilierilor in privinta interpretdrii
textelor legale asa cum se pricepe fiecare; ci este sa veghez asupra respectdrii legii in
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functionarea consiliului local si sa intervin ori de cdte ori au loc derapaj.ld" lu'proc.a*ite
legale. 'i, ,,, ,'i, i,
Solicitarea dvs. de a vd comunica un draft al procesului verbal al sedintei anterioare inaintg
de a fi citit qi aprobat in sedinla curent6 nu este prevdzut6 in lege; asa cum am citit teftql
legal anterior mentionat, vi-I putem pune la dispozilie in copie, dupl aprobare. Oricum,
procesul verbal in forma de draft, neaprobat, nu produce efecte; motiv pentru care nu
inte1egeminsistenfacomunic6riiacestuiainaceast6form[.

motiv pentru care vomTextul legal este clar si nu permite nici un fel de interpretare;
respecta textul asa cum este prevf,zut in codul administrativ.

Dl. consilier Rosescu Ion intreabd: " in anul acesta, c6nd

termic6, nu am fost informat cu privire la modalitatea de refolosire a

cu ele."

s-a dezafectat centrala
lor sau ce s-a intamplat

Dl.Primar : "Rezultatul inventarierii patrimoniale si valorificarea bunurilqr
casate/scoase din uz yor fi finalizate la inceputul anului viitor qi, imediat, in urmltoarea
sedin{aaconsi1iuluivomprezerfiaraportulfina1curezuLtatull
Dar aceasta intrebare este adresatd, asa peste rdnd, nu are legdturd cu punctul ain,ording+ Cp

I

. i i'il, 'j!'i., . .1. rl t.i,l-'

1. Pentru primul punct de pe ordinea de zi, este prezentat Procesul verbal incheiqt
in qedin{a extrordinarl a Consiliului Local Topoloveni din data de 07 noiembrie 2019.i

Se supune la vot procesul verbal qi se aprobd cu majoritate de voturi, tnrpgistrtndql
se 11 voturi "pentru" qi 3 voturi "impotriv[" (Ro;escu !on, Ungureanu Ionul Alexandru ;i'iUngureanuMarian). i i i:i :!,:...,,,,.,f.i

Unut Bfimaf ir:rrrfineazdcopia facturii in valoare de 84.000 lei, reprezentdnd c/valoarea

cotiza[iei de aderare la Aspa TVETS - astfel fiind satisfacut[ cererea dlui co;ts.Rosesgu.lq[
de a intra in posesia documentelor privind pl6ti efectuate la susmentionata asociatie.

2.Laurmdtorul punct de pe ordinea de zi este prezentat Proiect de Hotarare pentrp
constatarea incetlrii de drept qi inainte de expirarea duratei normale a mandatului, p

calitafii de consilier a doamnei GeantI Eleonora, prin demisie, precum ;i pentru
declarea vacantfl a locului de{inut de aceasta. 

I

Dnul Primar prezintd actele care au stat la baza initierii proiectului, respectiv:

referatul de aprobare nr.1l.18612019; referatul de specialitate nr.10.83212019, precum qi,a

cererea d-nei Geant[ Eleonora, in care iEi prezintd demisia din func]ia de consilier local .1 i,,

Se supune la vot qi se aprobd cu unanimitate de voturi, devenind, pe qale de. consecinlE

Hotir6rea nr. 85 din 11.12.2019. .,1 , 
' ;

3. Urmdtorul punct pe ordinea de zi este Proiect de HotIrflre privind rectificarea
bugetului de venituri ;i chettuieli al Ora;ului Topoloveni, in anul 2019.," . ti

Dnul Primar expune motivul initierii proiectului de hotdrdre: "Avdnd in vedere faptul
cd au intervenit o serie intreagd de fluctualii intre nivelul de incasare qi cheltuieli bugetare

este nevoie de rectificare bugetard, care va fr prezentatd de d.na Monica Vinatoru, sgf
Serviciu Economic." , "i, , r: ,i , i

Dna Vindtoru Monica , prezintd referatul de specialitate: ,,Analizdnd contul 'dp

execufie la inceputul lunii decembrie 2019, se constatd cd la unele surse de venit
bugetar,incasdrile au depa;it prevederile bugetare aprobate, astfel cd propunem sd le alogdrp

cdtre : cofinanlarea extinderii relelei de gaze naturale pe Str. Zdvoiului, pentru,finantarea

_'.":!:4".: '_'1. :'' i 'l, .' ':-
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activit[filor Casei de Cultura Preot ,,Ion Ionescu" Topoloveni, la, achizigionarep

echipamentelor de protecfie necesare Serviciului Voluntar pentru Sit$ii 
-_4. 

U1g.$1i,
pr...nn gi la unitalile de cult: - Biseria Goleqtii Badii pentru continuarea lucrlrilot.d,t
Lurlfare a picturilor; - Biserica "sfhntul Nicolae" din Satul Jig[neqti pentru achizilionarea

unei butetii GPL; - Catedrala,,sfantul Gheorghe" pentru r.roru..tcapeleii; - Bisericatdin,
Inuri, pentru finanJarea pe timp de iarn[ a cheltuielilor cu energia electric6;,.i, ,, I : f.

Pe d; akd parte, Inspectoiatul $colar Judefean Argeq i aprobat referatul griyinfl
redistribuirea sumelor intre unitalile de invalimdnt preuniversitar din oraqul Topoloveni, '

astfel incdt suma de 20.000 lei se redistribuie de ta GNP Lumea Copiilor f,opoloveni cptrp.l:

Liceul Teoretic Ion Mihalache Topoloveni. l . .1 , j ,, ,i,,.;

Dnul Roqescu Ion solicitd sa ia cuvintul pentru intreb[ri; i se permlte de- citre

presedintele de sedin[6, astfel ci formuleazb intrebdri solicitdnd raspuns dup[ fiecarg

intrebare. L, i,,1,.Astfel: ,' i' :i 
'

?',In.2017 s-a demarat cofinanfarea extinderii relelei de gaze naturale. P6na_.pcuqr,-ia:ae$!8

facturi nu au fost emise qi aduse la cunoqtinld Consiliului Local. Unde este Str.Zdvliglui? ,, 
,1 

, 
I

bnul Primar: ,,Este strada unde se afl6 Grddinila, precum qi casele nou construi{p.ri',Investia,

. f"rtf*rlirathin aceasta lun6 decembrie, si conform contractului de gofiqaftre,l9r.gfUl

Topoloveni este cofinanlator pentru cd aceast[ conduct[ inua in proprieJateal"pppu-bJ{q?:;

Dupd ftnalizarea lucrdrii au fost emise si facturile pentru plat6." r lr, . I

Dnul Ro$escu Ion intreab[: "Pentru achizilionarea echipamentelor de proteclie, in ce,cpqstp

sicdreiinstitutiivorfirepartizate?Seinfiin[eaZaosecfienou6?,,
Pnul Primar rdspunde: .Este caz de rcorgarizare a SVSU in serviciu de,[ip,,fip,V1,,i.a!,?l

.r* p".*:d ,*mele in ,igo*.. Zona noistrd face parte dintr- o zotd vulnerabil[ (incendii)

qi pe l6nga activitatea qi iitervenliile pompierilor, ivem qi un serviciu de voluntari,.p:ntql
care trebuie sd le punem la dispozifie conform legislaliei in vigo119, matqrla[grqq!

echipamentedeprotecfie. . ,l ' ''1 t:'. i:rirr:i-j
Pnui Tabarac F6nel: ,,Pe vechea structura au fost 12 voluntari." ' t I i

Dnu-l Ro$escu Ion f ,,iu,este util acest serviciu. S-au depus cereri pentru voluntariat?" , i ,

Dnul Prirqar :" Aqteptam inscrieri." : lrirl . ;,i;rvl, ,.:lr-il.:
Nu mai sunt alte intrebdri, discufii, drept pentru care se supune la vot qi's,e aprobfl cu

unanimitatedevoturi,devenind,peca1edeconsecinf5Hot6rflread@,20,12',.,;

| 4. preqedintele de qedinld prezi*dur nou punct pe ordinea d;l;zi "[i"i:#:[!,
Hotlrflre pentru reorganrzarea Serviciului Voluntar pentru Situa{ii de Urgen{[ din

Opa;ul Topoloveni -Tip Vl. ,-' '-, i,t ;,,,,,:i,i,,,,fj
,,,I bnul primar preziitnreferatul de specialitate cu privire la ReorganizweV Serviciului dp

Voluntariat pentru Situafiile de Urgenjd, care se schimbd din Tip IV in Tip Vl, i q: ,,., ,i ,:.ill

; Dnul Roqescu Ion intreabd: ,Jn organigram6 este menlionat rcorganizVquu,:$S*ilfl$
de Voluntariai pentru o populatie de 950Q de locuitori, iar in Raportul peltru Aspa IV,EIfi
suntmen!ionafi8400delocuitori,cumseexplicdaceastdsituatie?,,

Dna Monica Vinatoru : "Pentru plata cotizatiei la Aspa lVETS'determinat6 prin

raportare la numIrul de locuitori, au fost luati in calcul doar numIrul de personae car:

|opuiesc efectiv, pentru ci acestia sunt agresafi de cdtre cdinii comunitari Plriculgpir:t . t. ,i
. ; i , Se rrp*. la vot qi se aprobd cu unanimitate de voturi, devenind, pe cale db

|onsecin1dHot[r6reanr.@:,'.,''lrii.;.li1'r|,,.r;ii
| , ili ,,*r1,u1iq1;1,, |i
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La ultimul punct Diverse, dl. consilier Ro$escu Ion intreabd : ,,CAte acliuni s-au

organizatprivind colectarea c6inilor de pe raza oraEului Topoloveni?" r , . , , i'

Dnul primar raspunJe :"in prima acliune s-au colectat 67 de cdini Ei1l pisic6, iar Ja a

Ao"aactir"e62de"ai.ril"tt,pti*uactiunenus-aefectuatplata." .i', I l'

Dnul Ro$escu Ion :" Doresc copie dupa ordinele de plata al facturilor." , 
,

Dnul Viceprimar Ene Emilian : ,, Am fost printe blocuri qi nu mai sunt caini

abandonati. Unele persoane au fost la sediul asociatiei Ei au infiat/recuperat cdini din. cei

preluafi, dar pe baia de acte, microcipati, vaccinati,etc. Dacd persoanele care i-au luat ii
elibereazdpe stradf,, vor fi sancfionafi; sancliunile fiind chiar de natur6 pena16." . I

Constat6nd c5 dl Rosescu Ion nu mai are intrebf,ri de formulat si nici un alt consilier

local numai are intrebdri, interpeldri, presedintele de sedinta da cuvdntul d.1ui primar pentru

aprezentaprogramul de actiuni din aceastd lund.

tii

care vor avea loc in orasul Topoloveni suslinute la: Casa de Cultura ,,Preot Ion Ionescu",la

Liceul Teoretic ,,Ion Mihalache",Liceul Tehnologic ,,Ion Mihalache", precurn si la Catedral3

. 11:

i.ril

,,Sfantul Gheorghe".
Alte aspecte aduse la cunostinfa consiliului de cdtre Dnul Primar :

J'in satul Jigdneqti va fi atribuitd o locuint6 mobild de tip-container

-:
t

familiei rdmase ftrd

- Au fost incheiate lucrarile la Podul peste pAriul Cdrcinov, fiind singurul pod moqtgnit cplp

a ,fost reabilitat in totalitate. Receplia a fost efectuatd, iar in prezent se executa,rigola

pentru a prelua apa din zona statuii,
:ir r".r'rrr.i-,r-rli"uraa se rezolva lucrdri la puntea peste rdul C6rcinov."

x
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Se constatd cI alte puncte nu mai sunt pe ordinea de zi, de asemenea nici inscrieri la

cuvAnt,intreb6ri,comentariiSaupropunerinumaisunt.

Ca urmare, preEedintele de qedin!6

dindatade 11.12.2019.
declard incheiate lucririle sedinlei extraordinar!

Drept pentru care s-a incheiat prezentul proces-verbal. ii]

PRE$EDINTE DE $EDINTA,
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